
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Εκσυγχρονισμός των ελληνικών “CH-47D Chinook”»

Κύριε Υπουργέ,

Η  πατρίδα  μας  υπάγεται  στις  χώρες,  οι  οποίες  θεωρούνται  ως  οι  παλαιότεροι  και
περισσότερο  δεδομένοι  χρήστες  του  μεταφορικού  ελικοπτέρου «CH-47 Chinook».  H
Ελλάδα είχε παραλάβει «10 CH-47C», τα οποία εκσυγχρόνισε σε «CH-47D». Επιπλέον,
κατά  το  πρόσφατο  παρελθόν,  απέκτησε,  μέσω  συμπληρωματικών  αγορών  από  τα
αποθέματα του αμερικάνικου στρατού, μεταχειρισμένα ελικόπτερα αντιστοίχου τύπου.
Κι ενώ, πια, διαθέτει  η Ελλάδα έναν αξιόλογο στόλο από «Chinook», εν τούτοις, τα
τελευταία  χρόνια,  αντιμετωπίζει  ο  εν  λόγω  στόλος  προβλήματα  διαθεσιμότητας  και
συντήρησης.  Ο  στρατός  μας,  όντας  από  τους  πλέον  ικανοποιημένους  χρήστες  του
ανωτέρω  ελικοπτέρου,  πρέπει  να  αναλάβει  πρωτοβουλίες,  προκειμένου  να
εκσυγχρονίσει τα ελικόπτερα «CH-47D» και να τα αναβαθμίσει  στο αμέσως επόμενο
επίπεδο, όπως είναι το επίπεδο των «CH-47F Block 2/3».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Δεδομένης  της  ανάγκης  για  συνεχή  εκσυγχρονισμό  των  εναερίων  μέσων  της
Αεροπορίας Στρατού, που ως αντίληψη πρέπει να διέπει την ηγεσία του στρατεύματος,
προκειμένου να μπορέσει το τελευταίο  να ανταποκρίνεται στον μέγιστο βαθμό σε ένα
σύγχρονο και όλο πιο απαιτητικό πεδίο μάχης, προτίθεσθε να προβείτε στις ανάλογες
ενέργειες, ώστε τα υφιστάμενα ελικόπτερα  Μέσης Μεταφορικής Ικανότητας «CH-47D
Chinook»  να  υποβληθούν  στα  αμέσως  επόμενα  στάδια  αναβάθμισης  και
εκσυγχρονισμού;

2. Υφίσταται  από  μέρους  σας  σχεδιασμός  για  απόκτηση  επιπλέον  μεταχειρισμένων
«CH-47 Chinook», στο εγγύς μέλλον;

Ο ερωτών Βουλευτής
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